



ACORD MARC DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'EXCM. AJUNTAMENT DE SAGUNT I LA MANCOMUNITAT DE LA BARONIA

REUNITS

D'una banda, J. Francesc Fernández i Carrasco, Alcalde de l'Excm. Ajuntament de Sagunt.

I de l'altra, Juan Emilio Lostado i Gascó, President de la Mancomunitat de La Baronia

MANIFESTEN

Que és voluntat de les parts que intervenen promoure i potenciar la realització de programes i actuacions dirigits a afavorir la participació i col·laboració mútua per millorar la qualitat de vida de la ciutadania, potenciar el paper de la comarca del Camp de Morvedre a la Comunitat Valenciana i millorar la competitivitat del sistema productiu, en un entorn de sostenibilitat i desenvolupament local.

Per això, acorden formalitzar el present ACORD MARC DE COL·LABORACIÓ, d'acord amb les següents

CLÀUSULES

1r. El present Acord estableix un marc de cooperació entre les parts per a la realització d'activitats tendents a fomentar i millorar la qualitat de vida de la ciutadania al Camp de Morvedre, potenciar el paper de la comarca a la Comunitat Valenciana i millorar la competitivitat del sistema productiu, en un entorn de sostenibilitat i desenvolupament local.



2n. El present Acord Marc es desenvoluparà en base a l'establiment d'Acords Específics en els quals es precisarà:

- El programa d'activitats a realitzar conjuntament, amb la cronologia per al seu desenvolupament.
- La previsió i assignació de mitjans econòmics per al desenvolupament de les activitats programades.
- La previsió i assignació de mitjans humans i materials requerits pel citat programa,
- El període de vigència.

3r. Per al control i seguiment dels acords específics que se signen - en els quals hi haurà sempre una referència expressa a aquest Acord Marc-, així com per aclarir tots els dubtes que puguen plantejar en la interpretació i execució dels mateixos i dissenyar les línies mestres de la actuació conjunta, es constitueix un Consell Rector, integrat per dues representants de les parts intervenents que actuarà com a òrgan decisori, i una Comissió Tècnica, integrada per una persona de caràcter tècnic de les parts intervenents que desenvoluparà les línies concretes d'actuació.

4t. El present Acord Marc entrarà en vigor en la data de la seva signatura, amb caràcter indefinit. Les parts, de comú acord, poden proposar-ne la modificació o rescissió amb tres mesos d'antelació a la data prevista per a això.

Havent llegit el present per si mateixos i trobat-se conformes, el signen per duplicat i a un sol efecte, al lloc i data abans esmentada.

Sagunt, a 2 de desembre de 2016

Per l'Alcaldia de Sagunt

J. Francesc Fernández i Carrasco

Per la Mancomunitat de La Baronia

Juan Emilio Lostado i Gascó



ACUERDO MARCO DE COLABORACIÓN ENTRE EL EXCMO. AYUNTAMIENTO DE SAGUNTO Y LA MANCOMUNITAT DE LA BARONIA

REUNIDOS

De una parte, J. Francesc Fernández i Carrasco, Alcalde de l'Excm. Ajuntament de Sagunt.

Y de la otra, Juan Emilio Lostado Gascó, Presidente de la Mancomunitat de La Baronia

MANIFIESTAN

Que es voluntad de las partes intervinientes promover y potenciar la realización de programas y actuaciones dirigidos a favorecer la participación y colaboración mutua para mejorar la calidad de vida de la ciudadanía, potenciar el papel de la comarca del Camp de Morvedre en la Comunidad Valenciana y mejorar la competitividad del sistema productivo, en un entorno de sostenibilidad y desarrollo local.

Por ello, acuerdan formalizar el presente ACUERDO MARCO DE COLABORACIÓN, con arreglo a las siguientes

CLÁUSULAS

1º. El presente Acuerdo establece un marco de cooperación entre las partes para la realización de actividades tendentes a fomentar y mejorar la calidad de vida de la ciudadanía en El Camp de Morvedre, potenciar el papel de la comarca en la Comunidad Valenciana y mejorar la competitividad del sistema productivo, en un entorno de sostenibilidad y desarrollo loc



2º. El presente Acuerdo Marco se desarrollará en base al establecimiento de Acuerdos Específicos en los que se precisará:

- El programa de actividades a realizar conjuntamente, con la cronología para su desarrollo.
- La previsión y asignación de medios económicos para el desarrollo de las actividades programadas.
- La previsión y asignación de medios humanos y materiales requeridos por el citado programa,
- El periodo de vigencia.

3º. Para el control y seguimiento de los Acuerdos Específicos que se firmen – en los que habrá siempre una referencia expresa a este Acuerdo Marco-, así como para aclarar cuantas dudas puedan plantearse en la interpretación y ejecución de los mismos y diseñar las líneas maestras de la actuación conjunta, se constituye un Consejo Rector, integrado por dos representantes de las partes intervenientes que actuará como órgano decisorio, y una Comisión Técnica, integrada por una persona de carácter técnico de las partes intervenientes que desarrollará las líneas concretas de actuación

4º. El presente Acuerdo Marco entrará en vigor en la fecha de su firma, con carácter indefinido. Las partes, de común acuerdo, podrán proponer su modificación o rescisión con tres meses de antelación a la fecha prevista para ello.

Habiendo leído el presente por sí mismos y hallándose conformes, lo firman por duplicado y a un solo efecto, en el lugar y fecha que lo encabeza.

Sagunto, a 2 de diciembre de 2016

Por Alcaldía de Sagunt

J. Francesc Fernández Carrasco

Por la Mancomunitat de La Baronia

Juan Emilio Lostado Gascó